
Pewnego lipcowego dnia, 

gdy przejeżdżałem z rodzicami 

obok naszej szkoły bardzo się 

zdziwiłem. Zauważyłem bowiem, 

że w szkole rozpoczął się remont. 

Szczerze mówiąc nie wyglądało to 

najlepiej. Wokół budynku stały 

metalowe rusztowania i leżały 

stosy styropianu oraz dużo śmieci. 

Krótko mówiąc szkoła była w 

opłakanym stanie. 

Ale jakże miła niespo-

dzianka czekała na wszystkich 

uczniów po wakacjach... Sam by-

łem w szoku. Pierwszego września 

autobus zatrzymał się przed cał-

kiem innym budynkiem i wcale nie 

pomylił trasy. To naprawdę była 

szkoła w Kadzidłowej, w dodatku 

moja szkoła! Wszędzie było czy-

sto, choć remont jeszcze całkowi-

cie się nie zakończył. W dalszym 

ciągu trwały prace wykończenio-

we. Szkoła została pomalowana w 

ciepłe kolory brązu. Od 

razu jej widok stał się przy-

jemniejszy. Na rozpoczęciu 

roku pani dyrektor poinfor-

mowała wszystkich obec-

nych, że budynek został 

ocieplony i dokonana zosta-

ła wymiana instalacji 

grzewczej. 

Choć nasza szkoła 

jest mała to jednak już teraz 

mogę przyznać, że nie prze-

szkadza to w tym, że jest 

bardzo przytulna i panuje w 

niej miła atmosfera. My-

ślę, że teraz wszyscy 

uczniowie jeszcze chętniej 

będą do niej uczęszczać i z 

wielką przyjemnością będą 

się w niej uczyć. Mam 

tylko nadzieję i zarazem 

wielką prośbę do ucznia-

ków, by wszyscy dbali o 

„nową” szkołę, aby jak 

najdłużej była taka czysta i 

kolorowa.  

Kamil Pabin 

Remont szkoły 

Dzień      Jesieni 
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wrzesień-listopad  

  W dniu 23 września br. w naszej szkole odbył się po raz kolejny 

„Dzień Jesieni”. W tym roku hasłem święta było - „Poszukujemy jesieni w 

wierszach i piosenkach”. Deszczowa i wietrzna pogoda, co prawda uniemoż-

liwiła wyjście na teren boiska i zorganizowanie zabaw sportowych, a co za 

tym idzie również upieczenie kiełbasek przyniesionych przez uczniów, co 

jednak nie przeszkodziło uczniom dobrze się bawić wewnątrz budynku.    

 Każda z klas, pod nadzorem swojego wychowawcy, przygotowała 

występ artystyczny, związany z jesienią. Każda klasa zaprezentowała tańce 

jesiennych liści, piosenki, które były związane z jesienią prezentowane przez 

wszystkie klasy. Zaskakującym tańcem był taniec wykonany przez klasę III, 

dlatego, iż w jego trakcie pojawiła się ekipa sprzątająca w odblaskowych 

kamizelkach i z miotłami w rękach, która bardzo sprawnie posprzątała leżą-

ce liście. Były również recytowane wiersze opiewające piękną „polską złotą 

jesień”.    Na zakończenie imprezy uczniowie biorący udział w różnych kon-

kurencjach zostali nie tylko nagrodzeni gromkimi brawami, ale również dy-

plomami. Przeprowadzone zostały wybory Miss i Mistera Jesieni, w których 

wybrane jury miało nie lada kłopot, gdyż kandydaci wykazali się dużą po-

mysłowością i oryginalnością w doborze strojów jesiennych. Miss Jesieni 

została Weronika Małecka z kl. IV, a Misterem Jesieni Dominik Jaśkiewicz 

z kl. I.      Uważam, że zorganizowanie takiej właśnie zabawy to świetny po-

mysł, bowiem jest to oderwanie się choć na chwilę od codziennych szkol-

nych obowiązków.            Kinga Gumienniczak         
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My tu przyszliśmy pierwszy raz - te sło-
wa będą nam brzmieć w uszach jeszcze rok, 
aż do następnego ślubowania.  
    W tym roku do grona uczniów Szkoły 
Podstawowej w Kadzidłowej 
przyjęci zostali: Marcysia, Zuzia, Magda, 
Marlenka, Natalia, Kamilka, Angelika, Pau-
lina, Alicja, Kamil, Mateusz, Michał Sęcz-
kowski, Michał Sokołowski, Dominik Wil-
czyński, Dominik Jaśkiewicz, Jarek i Karol. 
Ich wychowawczynią jest Pani Donata To-
maszewska. Uroczyste przyjęcie pierwsza-
ków do szkolnego grona odbyło się 
30.10.2008 roku.  
    Mamy nadzieję, że pierwszaki będą nas 
godnie reprezentować w konkursach i będą 
mieli zawsze pierwsze miejsca. 
(Marta Bulewicz) 

P.G:  Nie miałam takich trudnych chwil, ale myślę, że mogę liczyć na moich 

przyjaciół jak tylko dopadną mnie kłopoty. 

SD: Jakie są pani ulubione potrawy?  

P.G: Pizza i lazania. 

SD: Była pani za granicą?  

P.G: Byłam w Niemczech i Austrii.  

SD: Jakie jest pani hobby?  

P.G:   Sport i muzyka. 

Dziękujemy za rozmowę i życzymy samych sukcesów w pracy z uczniami. 

( Dominika, Dominik i Grzegorz)  

W nowym roku szkolnym 2008/2009 

nasza szkoła przywitała kilku nowych pracowni-

ków. Wśród nich znalazła się p. Gosia Biskup-

ska, która pełni funkcję opiekunki  świetlicy. 

Postanowiliśmy osobiście dowiedzieć się kilku 

interesujących nas informacji na jej temat. 

Szkolny Dzwonek: Jaki skończyła Pani kierunek 

studiów? 

Pani Gosia: Pedagogikę opiekuńczo-

wychowawczą. 

SD: Jakie są Pani pierwsze odczucia w pracy z 

dziećmi? 

P.G: Dobre. 

SD: Zaczynając swoją pracę, czy miała pani oba-

wy?  

P.G: Oczywiście, że miałam. 

SD: A czego pani się obawiała?  

P.G: Obawiałam się, czy sprostam powierzonym 

mi obowiązkom    i wymaganiom. 

SD: Czy pani pracuje na stałe czy okresowo?  

P.G: Okresowo. 

SD: Jakich dzieci pani nie lubi?  

P.G: Lubię wszystkie dzieci. 

SD: Czy ma Pani dużo  przyjaciół? 

P.G: Wielu.  

SD:  Czy Pani przyjaciele  sprawdzili się w trudnych 

chwilach Pani życia?  
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W osiem oczu...  czyli  wywiad z panią Gosią   

Ślubowanie klasy pierwszej 
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 W dniu 17 października 

2008 roku odbył się w naszej 

szkole „Dzień Kubusia Puchatka”, 

w związku  z tym uczestniczyli-

śmy w  imprezie zwiazaną z 

bohaterem książki.  Uroczyście 

rozpoczęła ten dzień  piosenka o 

Kubusiu. Wyświetlona została tak-

że bajka, którą uczniowie młodzi i 

starsi uważnie oglądali.  

 W klasach od „0”do „3” 

był ogłoszony konkurs plastyczny. 

I miejsce zajęła  Patrycja Żebrow-

ska, II miejsce Patrycja Prażanow-

ska, III miejsca Kamil Ostrowski i 

Maciej Stańczyk, wyróżniona zo-

stała również praca Miłosza Urba-

niaka. Natomiast w klasach od 

„4”do „6” był przeprowadzony 

test ze znajomości książki o losach 

misia Odbył się on w  przeddzień 

uroczystości. „Test” składał się z 

zadań zamkniętych i otwartych. 

Pierwsze zadanie polegało na od-

czytaniu nazw bohaterów  powie-

ści z rozsypanki. Potem było 10 

zadań zamkniętych, które doty-

czyły mieszkańców stumilowe-

go lasu. Następne zadanie było  

najtrudniejsze, ponieważ pra-

wie wszyscy na nim polegli… 

Należało uzupełnić tekst pio-

senki! Natomiast w ostatnim 

zadaniu całego „quizu” trzeba 

było odpowiedzieć na pięć krót-

kich pytań. Zwyciężył Mariusz  

Woźniak (25,5pkt.), II miejsce 

Małgorzata Wójkowska 

(24pkt), III miejsce  Daria Pru-

sińska (23,5pkt). 

Uczniowie mieli za zadanie tak-

że  przynieść gadżety związany 

z Kubusiem Puchatkiem, na 

wystawce było wiele przeró-

żnych eksponatów np.: 

pluszaki, bajki, kubeczki, port-

feliki, itp. . Nie tylko uczniowie 

brali w tym dniu udział a także 

nauczyciele rozwiązywali test i 

śpiewali piosenkę. Niespo-

dzianką była również bajka czy-

tana przez naszą panią dyrektor i 

pana radnego Józefa Drozdow-

skiego, który zechciał z nami 

uczcić ten dzień. Na końcu były 

rozdane nagrody za udział w 

konkursach.  

 Dzień Kubusia Puchatka 

był bardzo udany. Dobrze, że 

zorganizowano taki dzień. Na-

reszcie w środku tygodnia było 

można choć na chwilę oderwać 

się od szkolnych problemów i 

troszkę się zabawić.  

 Ola Pasińska & Katarzyna Wysocka  

 W dniu 4 listopada 

2008r.  w naszej szkole 

odbyło się podsumowanie 

działań związanych z ter-

moizolacją budynku szkol-

nego oraz modernizacja 

instalacji grzewczej z pod-

łączeniem kotłowni olejo-

wej. W spotkaniu uczestni-

czyli Zastępcy Prezesa Za-

rządu Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środo-

wiska i Gospodarki Wod-

nej w Łodzi:  Cezary 

Dzierżek oraz  Wiesław 

 W dniu 19  września 2008r. 

odbyły się wybory do samorządu 

szkolnego. Wzięło  w nich udział 87 

uczniów z klas I-VI. Było 12 kandy-

datów. 

Oto wyniki: 

Ola Pasińska—przewodnicząca 

Mateusz Bartniak -zastepca 

Dominik Malinowski 

Monika Wróblewska  

Gratulujemy ;) 

Łukomski; gminne władze sa-

morządowe: wójt  R. Kostrzew-

ski, zastępca wójta W. Łaziń-

ski, skarbnik gminy Z. Zasadz-

ka , przedstawiciele Dyrekcji 

Inwestycji w Kutnie;  jeden z 

dwóch wykonawców prac p. 

Mariusz Kubicki z firmy PPHU 

TECH-BUD z Sierpowa. radni 

gminy Grabów przybyli:  J.  

Drozdowski, H. Pabin.  I. Pie-

trzak, M.  Popławska oraz inni 

zaproszeni goście. Spotkaniu 

towarzyszyły  występy arty-

styczne oraz poczęstunek. (red.) 
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Dzień Kubusia Puchatka  

Wybory do Samorządu „Pomaluj mi świat” 



Biegi przełajowe w Chorkach 
            13 października 2008 roku w Chorkach odbyły się zawody sportowe 

dla uczniów klas IV-VI Szkół podstawowych z naszej gminy. Były to biegi 

przełajowe. Wszystko zaczęło się od zapoznania z trasą, która przebiegała 

przez las. Potem odbyły się biegi. 

            Jako pierwsze startowały dziewczyny ze szkół: Grabów, Kadzidło-

wa, Chorki, Stara Sobótka. Nasze koleżanki zajęły trzecie miejsce. Potem 

startowali chłopcy. Reprezentanci naszej szkoły również uplasowali się na 

trzeciej pozycji. 

            Po biegach wszyscy uczestnicy zostali poczęstowani kiełbaskami z 

grilla. Następnie drużyny zostały uhonorowane pucharami oraz dyplomami 

za zajęte miejsca.  W związku z awarią „naszej Katarzyny”  z  opiekunkami 

pp. L. Bodel i I. Niewiadomską  do szkoły wrócili innym autobusem.    

               Eryk Pawłowski Redakcja  

„Szkolnego Dzwonka”  

przy 

SZKOLE PODSTAWOW EJ  

IM.      MARII  

KOSZUT SKIEJ   

W KADZIDŁOWEJ  
 

wiecza. Po drugiej wojnie świa-

towej zamek odrestaurowano 

troszcząc się o zachowanie go-

tyckiego wystroju.  

Obecnie wewnątrz budowli 

znalazło siedzibę „Muzeum 

Wnętrz Stylowych” oraz Urząd 

Stanu Cywilnego.  

Wokół twierdzy rozpościera  

się duży, zielony i zadbany  

park, który stanowi miejsce ro-

mantycznych spacerów. Zamek 

otoczony jest szerokim,  murem 

z cegły  

 

Pod koniec wakacji 

byłam w Oporowie. Według 

mnie jest to miejsce godne zo-

baczenia. 

               Miejscowość ta poło-

żona jest w województwie łódz-

kim. Znajduje się w sąsiedztwie 

Kutna. Ulokowany  jest  tam 

doskonale zachowany zamek 

biskupi. Jest on jednym  z naj-

ciekawszych w Polsce. Został 

zbudowany w czasach  średnio-

               Bardzo zachęcam do 

obejrzenia zamku, który w  XXI 

wieku wygląda identycznie jak w 

czasach  średniowiecza.       

   Ola Pasińska 

Strona  o zamku: 

www.zamekoporow.pl 

Warto zwiedzić, zobaczyć …. 

 

Kasia Wysocka (red. naczelny), 

Marta Bulewicz, Dominika 

Chmielecka, Kinga Gumienni-

czak, Dominik Malinowski, Grze-

gorz Nowak, Kamil Pabin, Ola 

Pasińska, Eryk Pawłowski (foto), 

Sebastian Stolarczyk (foto). 

„Dyskretna” opieka: 

Renata Olczak, Monika Malano-

wicz, Karol Szczepaniak 

Informacji o szkole szukaj na stronie:  www.kadzidlowa.republika.pl 

Turniej „surferów” 

29.11  - Zabawa Andrzejkowa 
6.12    -  Dyżur pracowników z Poradni Psychologiczno—
Pedagogicznej  z Łęczycy w  godz. 9.30 –13.30  
8.12—Wycieczka do Gniezna  
11 lub 12 .12  Spotkania z rodzicami (wywiadówki)  
19.12 - Spotkanie opłatkowe 

 Turniej rozpoczęło 12 uczestników. Ostatni, czwarty etap 

zaliczyli: Emilka Piotrowska, Kamil Pabin, Dominik Malinowski z 

klasy V i Sebastian Stolarczyk z klasy VI.  

Już niedługo zmierzą się oni z drużyną nauczycieli. :)  

Wkrótce w naszej szkole 
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